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متن پرسش

با سلام: استاد عزیز با توجه به جملات پر مغز و زیبای دعاهایی مثل «کمیل» و «ال یاسین» و «ندبه»

و.... زمانی که به فارسی می خوانیم و معناهای آن را می فهمیم نسبت به زمانی که به عربی می

خوانیم احساس می کنم با زبان فارسی بیشتر به حال معنوی و والای دعا نزدیک می شوم. حال به نظر

شما اگر همیشه دعاها را به فارسی فقط بخوانم آیا قبول است؟ ممنون.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: إنشاءاالله که قبول است ولی زبان عربی از نظر مفاهیم، انسجام خاص خود

را دارد. موفق باشید


